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Vedęs 

UAB „Statybos ritmas“ generalinis direktorius 

         Kaip prasidėjo ir klostėsi Jūsų profesinis  
         kelias? 
Baigęs mokyklą, įkūriau individualią įmonę. 2005 m.
pradėjau dirbti filialo vadovu UAB „Saugus eismas“.  
2015 m. pradėjau eiti direktoriaus pareigas įmonėje  
UAB „Kelranga“. Nuo 2018 m. vasario mėn. esu
generalinis direktorius įmonėje UAB „Statybos ritmas“. 

         Pomėgiai. Visuomeninė veikla. 
Mėgstu keliauti, leisti laiką su šeima ir draugais, daug laiko
praleidžiu prižiūrėdamas savo namų aplinką. Domina
automobiliai, patinka pačiam juos prižiūrėti. Taip pat esu
aktyvus sirgalius įvairių sporto šakų renginiuose. Esu
Marijampolės savivaldybės eismo saugumo komisijos
narys, SB „Piliakalnis“ valdybos narys. 

          Gyvenimo moto 
Elkis su kitais taip, kaip

norėtum, kad su tavim elgtųsi. 
 

 Kodėl LSDP? 
Man visuomet buvo artimos

socialdemokratinės vertybės ir
idėjos. Įsigilinus į LSDP programą,

klausimų, kokią partiją pasirinkti,
neliko. Be to, tas pačias idėjas

propaguoja mano šeimos nariai,
dauguma pažįstamų ir kolegų. 

         Kaip „atsiradote“ politikoje? 
Nuo pat mano jaunystės tėtis dalyvavo aktyvioje
politikoje, todėl palaipsniui ėmiau domėtis ja ir
įsitraukiau į aktyvesnę politinę veiklą. 
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           Kaip įsivaizduojate Marijampolės savivaldybę po 5 metų? 
Tikiu, kad po 5 metų Marijampolės savivaldybei vadovaus socialdemokratų dauguma. 

Prie esamų investuotojų bus prisijungę naujai pritraukti stambūs investuotojai. 
Tai nulems didelę pasiūlą gerai apmokamų darbo vietų. Tikiu, kad tai padės susigrąžinti dalį

emigrantų, o sugrįžtančių marijampoliečių skaičius bus ženkliai didesnis už išvykstančiųjų. 
Po 5 metų Marijampolės savivaldybė garsės ne tik futbolo komanda, bet ir LKL

rungtyniaujančia krepšinio komanda, kuri treniruosis naujoje  
Marijampolės daugiafunkcinėje laisvalaikio ir sporto arenoje. 


